
 

 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato: 18.09.24 
Tidspunkt: Kl. 17.00-20.00 
Sted: Hammelev 
Mødeleder: Cecilie Bertelsen 
Referent: Anne Laursen Hald 
Deltagere: Cecilie Bertelsen, Mads Sandholdt, Anne Mette W. Bram, Anne Laursen Hald, Christian 
Mortensen, Rikke Erhardi, Adam V. Askjær-Hansen, Bettina Jensen, Lene Dusenius, Anne Kirsten 
Frøkjær, Jens Jensen, Dorrit Faaborg, Winnie Krüger, Line Brerum Søberg, Lena Østergaard Ipsen,  
 
Afbud: Lena, Anne L. Dorrit og Anne, Lene 
 
 

1. Velkommen til mødet  

 
 

2. Forældreinvolvering (D/B) 

Formidling: Christian og Cecilie 

Se bilag 1: Se en virksomhed 

Spørgeskemaundersøgelse. 

Forslag om forældrebank hvor der kunne meldes ind til virksomhedsbesøg, eller virksomheden 
besøger skolen/en klasse. Skolebestyrelsen laver skriv til forældrene. Jens laver oplæg. 

Desuden udarbejdes et skriv, hvor forældre kunne være ekstra hånd til fx ture ud af huset, projekter 
o.l. 

Der opsøges fra Børn og Kultur i forhold til katalog vedr. besøg på Kommunale virksomheder. 

  

3. Fællesrådsmøde den 2.10 (O) 

Formidling: Cecilie 

Fællesrådsmødet afholdes med 1-2 forældrevalgte, skoleledelse og udvalget 

Skolebestyrelsen har frembragt en bekymring til udvalget omkring skolens manglende ressourcer til 
varetagelse af dobbeltlærerfunktioner, mellemformer og støtte til elever, set i lyset af at skolen skal 
spare i forbindelse med et dyk i børnetallet og et stort langtidsfravær i 23-24, der belaster skolens 
økonomi. 

Dagsorden for fællesrådsmødet er ikke frigivet endnu. 



 

  
 

Side 2 af 3 

Ønske om at komme i dialog med udvalget om: Tildelingsmodellen, særligt manglende midler i 
distriktspuljen, der har negative konsekvenser for almendelen og ventetider på PPV, herunder kun 
tre årlige visiteringer. Det høje langtidssygefraværs konsekvenser for skolen økonomi og drift. 

Hvis mødet er et fælles møde for alle skoler, vil der sandsynligvis ikke være mulighed for dialog 
omkring Fællesskolen Hammelev Sct. Severins økonomi på dette møde. 

Adam skal lave en handleplan til forvaltningen. 

Rikke, Cecilie, og Adam deltager i Fællesrådsmødet 

 

4. Gennemgang af SB-årshjul (O/D) 

 
Formidling: Mads 

Udsat til næste møde 

5. Videre arbejde med branding ”Vores fælles fortælling”. (O/D) 

Formidling: Adam og Rikke 

Bilag 2: Oplæg til skriv til forældre- bilag 2 

Rettelser, tilføjelser og ændringer gennemgået. Adam føjer input til og sender ud igen til SB. 

 

6. EVT. 

Formidling: Cecilie og Adam 

Dato for temamøde omkring brug af skærm og sociale medier med Anja Maibur. 

Deltagere er indskolingen og mellemtrin i november. Adam undersøger en mulig dato. 

 

Cecillie har haft kontakt til den trafikansvarlige på Kommunen, Hun vil tage kontakt til Adam. 

Folder fra forældrebestyrelsen til nye forældre om, hvad der er arbejdet med i bestyrelsen. Tages 
evt. med på et kommende møde 

Fremtidige punkter 
- Sukker i skoletiden (med inspiration fra fælleskontaktforældremøde i Hammelev) > der 

ønskes retningslinjer fra skolebestyrelsen ift. en form for sukker-/købspolitik. Når dette punkt 
sættes på vedhæfter Adam pjece fra Hoptrup om sukkerpolitik (evt. først den 31/10) 



 

  
 

Side 3 af 3 

Overblik over principper. Hvad der er færdiggjort, hvad der arbejdes på og hvilke der skal 
tages fat på 

 

 

Fremtidige møder 

SB møderne starter hver gang kl. 17-20 (kan afkortes afhængig af dagsorden) 

Mødedatoer: 

• 31/10 
• 22/1 
• 6/3 
• 28/4 
• 11/6 

Møder med det politiske udvalg 

• 2. oktober 2024 kl. 19-21: Fællesrådsmøde (1-2 forældre + skoleleder) 
• 11. november 2024 kl. 19-21: Dialogmøde mellem formandskaberne 
• 12. maj 2025 kl. 19-21: Fællesrådsmøde (1-2 forældre + skoleleder) 
• 10. november 2025 kl. 19-21: Fællesrådsmøde (1-2 forældre + 

skoleleder). 

 

 

 

 

 

 


	1. Velkommen til mødet
	2. Forældreinvolvering (D/B)
	3. Fællesrådsmøde den 2.10 (O)
	4. Gennemgang af SB-årshjul (O/D)
	Formidling: Mads
	5. Videre arbejde med branding ”Vores fælles fortælling”. (O/D)
	6. EVT.
	Fremtidige punkter

